
Bestyrelsesmøde den 01.02.2019 

1) Siden sidst samt godkendelse af referat 
Referatet blev godkendt og underskrevet. Per ønskede Kenneth tillykke med de 
40 år. Jagtfest i oktober var en succes rent afviklingsmæssigt, med et samlet 

underskud på knap 14.000 kr. Jagt på Rugaard i december. 

2) NFC orientering fra Kenneth 
Kenneth er blevet formand for NFC, hvor overdragelsen fra gammel bestyrelse er 
gennemført med visse udfordringer. Det er overvejet om kommunen vil købe 

NFC grunden af Gyldensteen, og det arbejdes der videre med. Desuden vil man 
se på muligheden for en andelsforening, og lade den købe jorden. Der vil blive 

satset blive nye indtægtskilder, som arrangementer for grupper, sponsorer osv. 
Der blev fordelt datoer for pasning af NFC, og Henrik sender de aftalte datoer til 

alle. 

3) Fællesudvalg 
Jagtmessen bliver den 28. februar 2019, hvor Søren Ryge bliver trækplasteret, 
der er næste møde I fællesudvalget på onsdag. Ungdomsskolen har forespurgt 

om en tilslutning til en fælles undervisning. Per fik tilsagn fra bestyrelsen til en 
vurdering af tilsagn eller fravalg af samarbejdet.   

4) Kommende arrangementer 
Jagthorn i Langesø Skovkapel søndag den 03.02.2019 kl.10.Ræveregulering 
lørdag den 9. februar 2019 kl.8 i Særslev. Jagtmessen hvor alle skal stille op 
onsdag den 27. februar kl. 17, og igen torsdagen kl. 17, hvor der igen tages ned 

fra kl. 22. Der er pt. 27 udstillere som ønsker at deltage.  

5) Duelighedsprøve i jagthornblæsning på Havrehedskolen 
Der var tilsagn om deltagelse, og stemning for en udlicitering af maden til f.eks. 

Peter og Jan Åge. 

6) Generalforsamling 
Der er generalforsamling fredag den 5. April kl. 18:30 i Langesøhallen. På valg 

er: Flemming Møllgaard, Nicolej Buthler, Henrik Demant, Per Bo Sørensen, 
Michael Roed Nielsen og Kenneth Christensen, hvor alle ønsker genvalg. Kim 
ønsker genvalg som suppleant. Lodtrækning er forsat 2 jagter på Rugaard. 

Støttemedlemmer fjernes fra bladet. 

7) Næste møde 
Der planlægges med næste møde torsdag den 11. April 2019 kl. 19:00 i 

Køreladen  

8) Eventuelt. 
Årsmøde i jægerråd Nordfyn, hvor Henrik var eneste deltager fra vores forening, 

og det er skuffende. Årsmødet i kreds 5 er torsdag den 7. marts, hvor vi må 
møde op med 4 deltagere, og Henrik koordinerer tilmeldingen. Carsten 
orienterede om muligheden for en roterende bane på salonbanen, hvor det 

samlet koster 30.000 kr. Vi kan se en fungerende bane I Jylland. Der er 
problemer med indberetning af skudte dådyr. Nicolaj har arrangeret en 

langdistance skydning på Ulfborg den 12. April, og der er 3 frie pladser a 1800 
kr. Per har fået datoer fra riffelbanen, og de datoer vi skal passe banen. 

 

 



Bestyrelsesmøde den 11.04.2019 

1) Siden sidst samt godkendelse af referat 
Referatet blev godkendt. Per kommenterede det gode forløb under 
generalforsamlingen. I fællesudvalget har der været evalueringsmøde omkring 

jagtmessen, hvor det blev nævnt, at Søren Ryge ikke var det store trækplaster. 
Messen kommer til give et overskud på ca. 26.000. Fra fælleskontoen forventes 
der udbetalt 15-18.000. Konceptet omkring fælles rævejagt bliver ændret fra 

næste år. DLF har investeret i en såmaskine, så vi kan få sået gratis, når vi 
køber frø af dem. 

Jægerforbundet har orienteret formændene omkring uroen i hovedbestyrelsen.  

2) Konstituering og udvalg 
Formand: Per Bo Sørensen   Næstformand: Carsten Hansen  
Kasserer: Flemming Møllgaard Sekretær: Frank Buthler  
Jægerråd: Henrik Demant  Hjortelaug: Carsten Hansen 
NFC: Bent T. Hansen og Kenneth Christensen. 
Flugtskydningsudvalg - Varetager: NFC.  
Bent T. Hansen, Lars Hansen, Kenneth Christensen, Michael Nielsen, Martin 

Stjernholm Andersen, Henrik Demant.  
Riffeludvalg – Varetager: Nørre Esterbølle, Lejbølle, Combiskydning  
Martin S. Andersen, Peter Quist, Flemming Møllgaard, Per Bo Sørensen. 
Medieudvalg - Varetager: Hjemmeside, blad, annoncer, foreningsmeddelelser  
Flemming Møllgaard, Nicolaj H. Buthler, Michael Nielsen og Frank Buthler  
Faunaudvalg - Varetager: Rævejagt, rævegrave, vildtager. 
Carsten Hansen, Henrik Demant, Bent T. Hansen, Kenneth Christensen. 
Arrangementudvalg - Varetager: Bukketræf, foredrag, familie, fest, 

jagthornsblæsning. 
Hele bestyrelsen. 
Fællesudvalg - Varetager: Samarbejde med øvrige jagtforeninger  
Per Bo Sørensen, Flemming Møllgaard, Carsten Hansen, Frank Buthler. 
Skydevognsudvalg - Varetager: Udlejning af skydevogn, Vilde duer  
Carsten Hansen, Kenneth Christensen, Lars Hansen, Henrik Demant. 
Nyjægerudvalg - Varetager: initiativer omkring nyjægere, jagttegnskursus 
Martin S. Andersen, Nicolaj Buthler, Kenneth Christensen, Michael Nielsen. 
Hundeudvalg – Varetager: Hundetræning  
Carsten Hansen, Peter Quist. 

3) Fællesudvalg 
Se under punkt 1. 

4) Kommende arrangementer 
Den 29.04.2019 er der skydning i Veflinge, og Frank søger tilladelse ved 
Kommunen.Der blev aftalt deltagere ved resten af arrangementerne i 2019.   

5) Næste møde 
Der planlægges med næste møde torsdag den 5. september 2019 kl. 18:00 i 
Køreladen. 

 

6) Eventuelt. 
Dåvildt har en afskydning af hjorte på 38%, og for råvildt er afskydningen af 

bukke på 65%, begge tal er for Fyn. 

  



 

Bestyrelsesmøde den 19.09.2019 

1) Siden sidst samt godkendelse af referat 
Referatet blev godkendt. Bukketræf havde 36 betalende, men kun med 75 kr. i 
overskud. Vilde duer i april gav et overskud på 986 kr, og samme skydning i Rue 

gav ca. 500 kr. Kasse beholdningen er ca. 51.000 kr. 

2) Fællesudvalg 
Indholdet af jægeraften i 2020 kan være foredrag af Per Kaufmann omkring 

jagt. Han har arrangeret jagter til “Nak og Æd”. Der arbejdes med et vildt pølse 
kursus, og Kim Buse undersøger om der er en slagter. Rævejagt i 2020 flyttes til 
nyt terræn, men endelig placering er ikke fastlagt. Der planlægges med kursus I 

vild tilberedning. Jagttegnsundervisning er aftalt og annonce er sendt til de 
andre foreninger. Der er indtil videre 8 tilmeldinger. Martin har styr på det hele. 

Der bliver arrangeret kokkejagt på Rugaard I januar 2020. Der afholdes hygiejne 
kursus i foråret, som planlægges af Flemming. Hans Nielsen har trukket sig fra 
bestyrelsen I Bogense. Fællesudvalget har udbetalt 15.000 kr. til hver forening. 

3) Nyt blad 
Frank rund delte udeståender på både blad og annoncer. Deadline for 

tilbagemelding er den 30.09.2019. Der er aftalt jagttegns undervisning med 
Svend Knudsen med start torsdag den 2. november 2019 på Søndersø skolen.  

4) Orientering fra NFC 
Kommunen har købt jorden til NFC, og de har ordnet alt det praktiske med køb 
samt landmåler. NFC har fået en 30 års lejeaftale, med en betaling på 1 kr. Om 

året. Mange tak til Kenneth. Kenneth har undersøgt mulighederne for tilskud fra 
kommunen, men der er ingen oplagte puljer. Ved Jægerforbundet er der 
undersøgt om tilskud til nye standpladser, og det kan give anledning til en ny 

miljøgodkendelse med udsigt til flere skydedatoer. Der arbejdes på automatik til 
de vilde duer. I 2019 har vi ikke anvendt det tilladte antal skydninger. Sydbank 

fonden er ansøgt om 50.000 til renovering af NFC klubhuset, med håb om 
afholdelse af et Sydbank arrangement. Der er initieret en renovering af 

klubhuset, med nye vinduer, dør, loft og gulv, og det kan stå klar til 
repræsentantskabs mødet i oktober. Skydebanen har været godt besøgt i 2019. 
Der vil blive lavet en manual for pasning af NFC. Der laves om I NFC’s egen 

skydninger, hvor tanken er en skydning i starten af august, evt. Med grill.   
5) Kommende arrangementer 

NFC repræsentantskabsmøde tirsdag den 8. oktober 2019 kl. 19:00 i NFC 
klubhus. Jagttegnsundervisning starter den 7. november 2019. Riffel 
vinterskydning starter den 8. oktober, og Carsten samler et hold. Vinskydning 

den 4. januar 2020. Fasanjagt på Rugaard den 5. januar 2020. 

6) Næste møde 
Der planlægges med næste møde torsdag den 23. januar 2020 kl. 19. 

7) Eventuelt. 
Hjortelauget har drøftet Æbelø’s ønske om afholdelse af trykjagt, på de Holme 
der ligger op til Æbelø. Der går rygter om afskydning af hjorte på Æbelø, men 

det er ikke sandt. Det antages, at der står ca. 1150 dyr på Æbelø, og det skal i 
princippet skydes ned til 150 dyr. Per inviterede til sin 60 års fødselsdag den 

30.11.2019 – mange tak 😊 


